
Protokół Nr  XXVIII/16 

z obrad XXVIII sesji Rady Miasta Rypin  w dniu 28 grudnia 2016 roku  w Urzędzie  Miasta Rypin  pod 

przewodnictwem p.  Jarosława Sochackiego – Przewodniczącego  Rady.  

 

Na stan 15 radnych obecnych było 15. 

Lista obecności stanowi zał. Nr 1  do protokołu.  

Sesja trwała od godz.  16.00 do godz. 17.30 

 

Porządek obrad : 

 

1.  Sprawy organizacyjne  : 

     a/ otwarcie obrad XXVIII  sesji Rady  Miasta Rypin i stwierdzenie qvorum, 

     b/  przyjęcie porządku obrad  XXVIII sesji. 

2.  Wręczenie  stypendiów  w ramach  Programu  Stypendiów   Pomostowych dla studentów   

     I  roku.  

3.   Sprawozdanie Burmistrza  Miasta Rypin z działalności w okresie od  XXVI sesji, w  

      tym z realizacji uchwał . 

4.  Sprawozdanie przewodniczących  Komisji  Rady z prac Komisji. 

5.  Informacja o stanie  realizacji  zadao oświatowych  w roku szkolnym 2015-2016. 

6. Podjęcie uchwał : 

  a/ w sprawie  określenia  wysokości  opłaty  za korzystanie  z wychowania  przedszkolnego   

     dzieci  w wieku  do lat 5 oraz określenia  warunków  zwolnienia z tej opłaty( projekt  

     uchwały Nr  XXVIII/211/16, 

  b/ o zmianie uchwały  w sprawie  przyjęcia   i realizacji  „ Planu gospodarki   niskoemisyjnej   

      dla gminy Miasta Rypin  na lata 2015-2020”( projekt  uchwały Nr  XXVIII/212/16), 



  c/  w sprawie przyjęcia  Programu  Profilaktyki  i Rozwiązywania  Problemów   

      Alkoholowych oraz Programu  Przeciwdziałania  Narkomanii dla miasta Rypin  na 2017  

      rok.( projekt  uchwały Nr  XXVIII/213/16 ),  

  d/ w sprawie uchylenia uchwały ( projekt uchwały Nr XXVIII/214/16), 

  e/  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie uchwalenia  budżetu miasta Rypin na 2016 rok            

        ( projekt  uchwały Nr   XXVIII/ 215 /16 ), 

   e/ zmieniającej uchwałę w sprawie  uchwalenia wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Miasta  

       Rypin na lata  2016-2024 ( projekt uchwały Nr  XXVIII/216/16). 

  7.  Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.  

  8.  Odpowiedzi na interpelacje , wnioski i zapytania. 

  9.   Zamknięcie  obrad  XXVIII   sesji  Rady Miasta Rypin. 

 

Ad.1a 

Przewodniczący Rady  Miasta p. Jarosław  Sochacki  otworzył obrady   XXVIII sesji i stwierdził  

qworum. Powitał wszystkich przybyłych na obrady sesji. 

 

Ad.1b 

Przewodniczący  Rady  Miasta przedstawił porządek obrad  sesji. Informował, że otrzymał projekt 

uchwały  w sprawie uchylenia uchwały.  Zgłosił wniosek  o wprowadzenie  tego projektu uchwały  w 

punkcie 6d  jako Nr XXVIII/214/16. Poddał wniosek pod głosowanie. 

Rada Miasta Rypin  15 głosami „za „ jednogłośnie  wniosek przyjęła. 

Następnie  Przewodniczący poddał pod głosowanie  porządek obrad uwzględniający przyjęte zmiany.  

Rada Miasta Rypin 15  głosami  „za „  jednogłośnie      przyjęła porządek obrad XXVIII sesji. 

W tej sytuacji uległa zmianie  numeracja  dalszych projektów  uchwał i kolejnośd ich podejmowania . 

 

 



 

Ad.2 

Burmistrz  Miasta Rypin  wraz z Przewodniczącym Rady  wręczyli stypendia w ramach stypendiów 

pomostowych dla studentów I roku. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Wychowania p. Barbara Górecka zauważyła, że jest to kolejny 

powód do radości. Miasto przystąpiło do Lokalnej Grupy Działania i może wspierad naszą rypioską 

młodzież. Jest to przede wszystkim zasługa p. Burmistrza. Studentom życzyła przede wszystkim dużo 

sukcesów.  

Burmistrz wyraził też zadowolenie, że młodzi ludzie z naszego miasta mogą skorzystad z tego typu 

formy pomocy stypendialnej. Również młodym ludziom życzył wszystkiego dobrego.  

Przewodniczący Rady prezentował poszczególnych studentów. : 

- p. Kamilę Markiewicz, studentkę I roku międzynarodowych stosunków gospodarczych na wydziale 

ekonomicznym Uniwersytetu Gdaoskiego, 

- p. Jacka  Obczyoskiego – studenta  I roku na  Wydziale Mechaniki Wojskowej Akademii Technicznej 

w Warszawie,  

Którym wspólnie  z Burmistrzem miasta  wręczył   stypendia. 

Stypendium otrzymała również   p. Aleksandra Dobrowolska  studentka I roku Prawa  Uniwersytetu 

Mikołaja Kopernika w Toruniu, nieobecna na sesji.  

 

Przewodniczący Rady  Miasta  informował o 10 –leciu pracy Dyrektora Muzeum Ziemi Dobrzyoskiej – 

p. Andrzeja Szalkowskiego. Życzył panu dyrektorowi w imieniu swoim jak i wszystkich radnych 

wszystkiego najlepszego i jeszcze wielu przedsięwzięd i sukcesów. Wręczono kwiaty i upominek.  

Burmistrz nawiązał do sytuacji, kiedy będąc radnym był przewodniczącym Komisji Kultury, Sportu i 

Opieki Społecznej i wówczas do pracy w Muzeum zatrudniony został p. Szalkowski. Muzeum bardzo 

na tym skorzystało. Dziękował p. dyrektorowi za promowanie naszego miasta.  

Przewodniczący Komisji Kultury p. Sobierajski nadmienił, że praca z dyrektorem muzeum jest dla 

niego zaszczytem i przyjemnością, gdzie może wiele dowiedzied się od p. Szalkowskiego.  

Sam jubilat, p. Szlakowski dodał jedynie, że nie było by tej uroczystości, gdyby nie piękna kobieta 

zasiadająca w Radzie Muzeum, o imieniu Barbara , jak ostatnio szalejący huragan. Pani radna również 



jest bardzo energetyczną osobą. Dziękował też byłej radnej, p. Pawlak. Pracę w muzeum traktuje jako 

przygodę. Dziękował  ponadto  osobom, które spowodowały, że znajduje się dzisiaj w tym miejscu, 

byłemu burmistrzowi p. Krzysztofowi Maciejewskiemu, p. Skarbnik, p. Jankowskiemu – byłemu 

kierownikowi wydz. Oświaty, byłemu burmistrzowi Markowi Błaszkiewiczowi oraz obecnemu 

burmistrzowi, z którym ma przyjemnośd pracowad już drugą kadencję. Dodał też, że prace w muzeum 

nabierają tempa. Jeszcze raz serdecznie dziękował za życzenia, zapraszając wszystkich na 

okolicznościowy tort.  

 

Ad.3 

Burmistrz  informował  nt. działao podjętych w okresie  od ostatniej sesji, minn.o tym , że : 

- MOPS przygotował  ponad  600 paczek   o wartości 125 zł  i wigilię dla osób samotnych, Urząd 

przygotował też paczki   dla osób niepełnosprawnych, 

- odbyło się  też spotkanie  wigilijne z dziedmi  ze świetlic  terapeutycznych, które to swoim 

patronatem objęła  komisja Rodziny Zdrowia i  Pomocy Społecznej   z  jej  przewodnicząca p. Alicją 

Federowicz, 

- dziękował  zakładom pracy, szkołom, przedszkolom, klubom seniora , instytucjom  z terenu miasta 

za  życzenia i zaproszenia na spotkania  wigilijne, 

- odbyło się wiele  kiermaszów  przedświątecznych,  m.inn. swoje ozdoby  świąteczne wystawiali  w 

urzędzie  uczniowie  Liceum Plastycznego w Rypinie, 

- 15 grudnia powołano  Radę Muzeum, która jest ciałem opiniotwórczym dla burmistrza, 

- 7 grudnia przy ul. Warszawskiej został zamontowany pylon „ miasto  ekologiczne” , którego celem 

jest  informowanie, że nasze miasto  dba o ochronę środowiska , chociażby doprowadzenie gazu, 

wymiana pieców  w domkach jednorodzinnych na ekologiczne, gdzie miasto wprowadza  swój 

program w ramach  Programu Ochrony Środowiska, 

- 12 grudnia   odbyło się Walne   zebranie Lokalnej Grupy  Działania, gdzie m.inn. uchwalono składki 

na  rok przyszły., 

- 13 grudnia,  w rocznicę   wprowadzenia stanu wojennego, urząd zorganizował spotkanie  z osobami 

, które organizowały  „solidarnośd”. Burmistrz dodał, że chce zebrad osoby, które były  zaangażowane 

i  represjonowane  , aby w przyszłym  roku uhonorowad je  we właściwy  należny im sposób. 

 



Burmistrz  informował też nt.   zamówieo publicznych: 

1. W dniu 6 grudnia 2016 roku została zawarta umowa na realizację zadania pn. Opracowanie 

dokumentacji projektowo - kosztorysowej na przebudowę ul. Lisiny. Wykonawca NEOX Sp. z o.o. z 

Gdaoska na realizację umowy ma czas do dnia 5 maja 2017 roku. Wartośd brutto umowy wynosi 38 

068,50 zł. 

2. W dniu 19 grudnia 2016 roku została zawarta umowa na realizację zadania pn. Usługa 

konserwacji oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Miasta Rypin. Termin realizacji umowy obejmuje 

okres od 1 stycznia 2017 roku do 31 grudnia 2017 roku. Wartośd brutto umowy za cały okres 

realizacji umowy wynosi 230 00,00 zł. Wykonawcą usługi będzie Energa Oświetlenie Sp. z o.o. z 

Sopotu. 

3. W dniu 29 grudnia 2016 roku zostanie zawarta umowa na realizację zadania pn. Odbiór i 

zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu Gminy Miasta Rypin od 01.01.2017 r. do 

31.12.2017 r. Najkorzystniejsza ofertę złożyło Konsorcjum firm: Przedsiębiorstwo Komunale „KOMES” 

Sp. z o.o., ul. E. Orzeszkowej 4,  

87 – 500 Rypin i Regionalny Zakład Utylizacji Odpadów Komunalnych „Rypin”  

Sp. z o.o., Puszcza Miejska 24, 87 – 500 Rypin. Wartośd brutto umowy za cały okres realizacji wyniesie 

1 910 392,08 zł. 

4. W dniu 16 grudnia 2016 roku dokonano ostatecznego odbioru robót zadania pn. Przebudowa 

ul. Bohaterów Czerwca 1956 r. W ramach inwestycji wzmocniono istniejące nawierzchnie asfaltowe a 

na dotychczas nieutwardzonym odcinku wykonano nawierzchnie asfaltowe na podbudowie 

przystosowanej do ruchu ciężkiego,  wykonane zostały nowe chodniki przystosowane do ruchu 

rowerowego oraz pasy postojowe  

i zjazdy. Łączna wartośd robót budowlanych wyniosła około 1 056 tys. Zakooczenie prac budowlanych 

potwierdzono w dniu 24 listopada ale z ostatecznym potwierdzeniem prawidłowości wykonania 

robót czekaliśmy na zlecone przez nas kontrolne badania wbudowanych mieszanek asfaltowych 

zewnętrznego laboratorium drogowego. Oszczędności uzyskane po przetargach w stosunku do 

kosztorysów inwestorskich pozwolą na wykonanie nowego oświetlenia drogowego. Dokumentacja 

projektowa została odebrana w dniu 13 grudnia a budowę oświetlenia planujemy  

w 2017 roku. Równolegle własnymi siłami uporządkujemy tereny zielone w rejonie przebudowanej 

ulicy. 

5. W dniu 14 grudnia 2016 roku odebrane zostały roboty budowlane na zadaniu  



pn. Przebudowa ul. Podmiejskiej. W ramach zadania wykonano ciąg pieszojezdny  

o nawierzchni z kostki brukowej na podbudowie z kruszywa kamiennego. Wartośd robót 

budowlanych wyniosła zgodnie z Umową 266,6 tys. zł. Wykonawca przekroczył termin zakooczenia 

inwestycji określony w Umowie aż o 33 dni i z tego tytułu naliczone zostaną kary umowne wynoszące 

6,6% wartości zadania.  

6. W dniu 19 grudnia 2016 roku dokonano odbioru koocowego robót na zadaniu pn. 

Poszerzenie cmentarza komunalnego. W ramach zadania wykonane zostały systemy drenażu 

głębokiego i płytkiego z systemem kanalizacji deszczowej i sanitarnej oraz układ dróg wewnętrznych i 

ogrodzenie. Zamontowano również punkty poboru wody. Ze względu na trudne warunki gruntowe 

oraz opady deszczu inwestor nakazał wstrzymanie wywozu ziemi z wykopów kanalizacji deszczowej 

powodujące niszczenie warstwy gleby na przyległych terenach uprawowych. Ustalono, że ziemia z 

wykopów zostanie wywieziona z placu budowy po zamarznięciu warstwy gleby.  

7. Wykonawca zakooczył również prace na zadaniu pn. Przebudowa ulic Prusa  

i Słowackiego. W ulicy Prusa wykonano nawierzchnię jezdni z instalacją odwodnienia, przebudowano 

zjazdy na posesje oraz wykonano jednostronny chodnik a w ulicy Słowackiego nawierzchnię 

pieszojezdni.  Częśd płyt drogowych nadających sie do ponownego wbudowania ułożono na ul. 

Polnej. Termin umowny zakooczenia zadania  został przekroczony o 19 dni i z tego tytułu naliczone 

zostaną kary umowne. Ostateczna wartośd robót zostanie określona na podstawie kosztorysów 

powykonawczych.   

8. W dniu 27 grudnia 2016 roku dokonano odbioru koocowego zadania pn. Rypioski Active Park. 

Jest to ostatnia z inwestycji zrealizowanych w ramach budżetu obywatelskiego na rok 2016. Wartośd 

dostawy urządzeo z ich montażem oraz przygotowaniem podłoża wokół urządzeo wyniosła 69 900 zł. 

Wykonawca opóźnił realizacje umowy o 35 dni i z tego tytułu naliczone zostaną kary umowne.      

Informacja z pracy Wydziału NiŚ 

W przetargu przeprowadzonym w dniu 9 listopada 2016 roku na sprzedaż nieruchomości   o 

powierzchni 0,3720 ha przy ul. 3 Maja na nabywcę nieruchomości ustalona została Spółka z o.o. 

WIKSBUD z siedzibą w Lipnie. 

Cena nabycia nieruchomości wyniosła 173.922 zł. 

Akt notarialny podpisano 1 grudnia 2016 roku. 

 



Realizację uchwał  z poprzedniej sesji  radni otrzymali   na piśmie.  

 

Ad.4 

Przewodniczący Komisji informowali nt. prac komisji  w okresie od ostatniej sesji.  

Komisja Kultury  odbyła  1 posiedzenie, na  którym zapoznała się z informacją nt.  funkcjonowania  

MPBP oraz  propozycją planu pracy na 2017 rok. 

Komisja Bezpieczeostwa, Porządku Publicznego  i Ochrony Środowiska   odbyła również  1 

posiedzenie , na którym  omawiano  stan chodników  i ulic w naszym mieście oraz  podsumowano 

prace komisji w obecnym roku. 

Komisja Oświaty i  Wychowania  odbyła jedno wspólne  posiedzenie z  pozostałymi komisjami. 

Członkowie Komisji   aktywnie  uczestniczyli  w wieli spotkaniach  wigilijno-noworocznych  w 

placówkach  oświatowych , jasełkach, konkursach, w akcjach świątecznych  m. in. świątecznym  

czytaniu bajek, czy  kolędowaniu . Przewodnicząca Komisji p. Górecka podziękowała w tym  miejscu  

za zaproszenia  na tego typu spotkania. 

Komisja  Rodziny, Zdrowia i Pomocy Społecznej  odbyła 1 posiedzenie, na  którym podsumowano 

pracę komisji w 2016 roku. 

Komisja Budżetu i Gospodarki Miejskiej odbyła jedno wspólne posiedzenie. 

 

Ad.5 

Dyrektor MZOO w Rypinie p.  Małgorzata  Świtalska przedstawiła   prezentację  o stanie realizacji  

zadao oświatowych  w roku szkolnym 2015-2016. Na wstępie  informowała, że obowiązek  

sporządzenia  i przedstawienia  takiej informacji  wynika  z  ustawy o systemie oświaty. Informację  

przedstawia  organ wykonawczy  organowi stanowiącemu . Celem informacji jest  przedstawienie  

zwięzłego obrazu  stopnia realizacji  przez Miasto  podstawowych  zobowiązao  w obszarze oświaty  w 

roku szkolnym  2015/2016. 

Pani Świtalska  informowała min. nt demografii . W roku  szkolnym  2015/2016  do rypioskich 

placówek oświatowych  uczęszczało łącznie  2117 uczniów , z tego  wychowaniem przedszkolnym 

objętych było  513 dzieci. Łącznie  1604 uczniów  pobierało naukę  w szkołach gminy  Miasta Rypin : 

1185 to uczniowie szkół podstawowych , 365 – gimnazjum i 54- liceum plastycznego.  



W roku szkolnym  2015/2016  na terenie Gminy Miasta Rypin  funkcjonowały  3 publiczne  

przedszkola  miejskie i jedno  niepubliczne/ w PM Nr 2  utworzono  kolejny – ósmy oddział  

zagospodarowując  pomieszczenia szatni w tym celu. Do przedszkoli miejskich uczęszczało  513 dzieci  

pogrupowanych w 23 oddziałach. Na dzieo 31 marca  2015 roku w przedszkolu  niepublicznym było 

50 dzieci. Gmina Miasta Rypin jest organem prowadzącym dwie szkoły  podstawowe, gimnazjum i 

liceum  plastyczne . We wszystkich szkołach w roku  2015-2016  uczyło się łącznie  1604 uczniów . 

Samorząd dofinansowywał  dowóz uczniów do szkoły ( mimo, że nie było ustawowego obowiązku  ). 

Koszty dowozu w 2015 roku to 17.416,31 zł , a planowane na 2016 rok to kwota  18.000 zł. W 

2015/2016 roku  przedszkola  realizowały swoje zadania  w 21 salach , szkoły natomiast w 94 salach. 

W szkołach uczniowie   mieli  możliwośd korzystania  z 4 świetlic szkolnych. Rypioskie przedszkola 

miały do dyspozycji  wychowanków  17 komputerów , szkoły natomiast  do dyspozycji uczniów  120 

komputerów. Ponadto do dyspozycji uczniów  było  14 komputerów  w bibliotekach.  

W roku szkolnym  2015/2016  z pomocy  materialnej  skorzystało  384 uczniów , w tym  381 ze 

stypendium  szkolnego i 3 z zasiłku szkolnego. 113 uczniów  skorzystało  z programu  „ Wyprawka 

szkolna „,  a 222 z dofinansowywanego dożywiania  w szkołach, zaś 79 w przedszkolach miejskich. 

Ponadto Gmina po raz drugi realizowała program   wyposażenia szkół w podręczniki , materiały 

edukacyjne  i materiały dwiczeniowe klas pierwszych , drugich i czwartych. 

W roku szkolnym 2015/2016  w placówkach oświatowych  zatrudnionych było  213 nauczycieli , z 

tego 173 w pełnym wymiarze oraz  40 w  niepełnym wymiarze. Wydatki na wynagrodzenia  

nauczycieli  stanowią  największą  pozycje w budżecie  szkół i przedszkoli , zaś samorząd  ma niewielki  

wpływ  na ich wysokośd.  

Samorząd  odpowiedzialny jest za  finansowanie  doskonalenia  i dokształcania nauczycieli. Karta 

nauczyciela w art. 70 a nakłada precyzyjne  wymagania na organy prowadzące. ( środki na 

dofinansowanie  doskonalenia  zawodowego w wysokości  1 % planowanych rocznych  wydatków 

przeznaczonych  na wynagrodzenia  osobowe  nauczycieli, wyjątkowo od 2013 r. – 0,5 % ).  

Pani Świtalska  informowała też    odnośnie pozostałych zadao oświatowych.  : refundacji  kosztów 

kształcenia  młodocianych pracowników , realizacji  obowiązku  nauki  i obowiązku szkolnego, 

inicjatyw  organu prowadzącego  na rzecz oświaty.  

Na koniec Dyr. MZZO przedstawiła   wyniki sprawdzianu  w klasie szóstej  szkoły podstawowej  - 

kwiecieo 2016 , wyniki egzaminu gimnazjalnego   - maj 2016 , wyniki matury i egzaminu  

dyplomowego  - maj 2016 . 



Informowała też nt.  działao  podejmowanych przez szkoły  nakierowane  na kształcenie  uczniów  ze 

specjalnymi  potrzebami edukacyjnymi.  

Szczegółowa informacja stanowi  zał. nr  2 do protokołu.  

Radny p. Waldemar Murawski  pytał odnośnie   średniego kosztu   1 ucznia  - kwota 8.300 zł .Z 

materiałów  otrzymanych przez radnych   wynika, że te koszty  są zróżnicowane  w poszczególnych  

jednostkach. Pan radny prosił o wyjaśnienie. 

Dyrektor MZOO p. Świtalska  wyjaśniała, że  jest to średni koszt jednego ucznia  edukacji w mieście. 

Na to zróżnicowanie   wpływ ma wiele czynników, takich jak  chociażby   edukacja  ucznia w klasach 1-

3 szkoły podstawowej  i edukacja ucznia  w gimnazjum, gdzie  jest więcej  godzin nauczania, potrzeba 

więcej  nauczycieli, co wiąże się  ze wzrostem kosztów.  Rzutuje też  ilośd dzieci  edukacyjnych  w 

poszczególnych placówkach , było ich 19 , gdzie na dzieci  autystyczne  subwencja jest dośd wysoka.  

Na wzrost kosztów wpływa  również nauczanie  indywidualne. Bardzo dużo godzin tego  nauczania  

jest  w gimnazjum, w przeciwieostwie   do szkół  podstawowych.  Inny jest też koszt  kształcenia 

ucznia  w Liceum Plastycznym .  

 

Ad.6a 

Przewodniczący Rady Miasta  przedstawił projekt  uchwały Nr  XXVIII/211/16 w sprawie  określenia  

wysokości  opłaty  za korzystanie  z wychowania  przedszkolnego dzieci  w wieku  do lat 5 oraz 

określenia  warunków  zwolnienia z tej opłaty.  

Jest opinia  radcy prawnego pod względem  formalno-prawnym . 

Rada  Miasta Rypin  15  głosami  „za „ jednogłośnie    podjęła  uchwałę Nr  XXVIII/211/16 w sprawie  

określenia  wysokości  opłaty  za korzystanie  z wychowania  przedszkolnego dzieci  w wieku  do lat 

5 oraz określenia  warunków  zwolnienia z tej opłaty. 

Uchwała Nr   XXVIII/211/16 stanowi zał. nr   3  do protokołu. 

 

Ad.6b 

Przewodniczący Rady Miasta  przedstawił projekt uchwały  Nr    XXVIII/212/16  o zmianie uchwały  w 

sprawie  przyjęcia   i realizacji  „ Planu gospodarki   niskoemisyjnej  dla gminy Miasta Rypin  na lata 

2015-2020”. 



Jest opinia radcy prawnego pod względem formalno-prawnym. 

Rada Miasta Rypin 13   głosami  „za „ , przy 2 „wstrzymujących „ podjęła  uchwałę  Nr  

XXVIII/212/16 o zmianie uchwały  w sprawie  przyjęcia   i realizacji  „ Planu gospodarki   

niskoemisyjnej  dla gminy Miasta Rypin  na lata 2015-2020”. 

Uchwała Nr  XXVIII/212/16 stanowi zał. nr   4 do protokołu.  

 

Ad.6c 

Przewodniczący  Rady Miasta  przedstawił  projekt  uchwały Nr XXVIII/213/16    w sprawie przyjęcia  

Programu  Profilaktyki  i Rozwiązywania  Problemów   Alkoholowych oraz Programu  Przeciwdziałania  

Narkomanii dla miasta Rypin  na 2017 rok. 

Jest opinia radcy prawnego pod względem formalno-prawnym.  

Radny p. Chojnacki pytał, czy  pełnomocnik burmistrza  wykonuje swoją prace w godzinach pracy, czy 

poza  godzinami ? 

Burmistrz Miasta wyjaśniał, że   jest to umowa zlecenie . Nie jest wstanie zweryfikowad, ile  zadao 

pełnomocnik  realizuje  w godzinach  pracy , a ile poza godzinami pracy.  

Rada Miasta Rypin 13   głosami  „za „ , przy 1  „wstrzymującym „ podjęła uchwałę Nr  

XXVIII/213/16 w sprawie przyjęcia  Programu  Profilaktyki  i Rozwiązywania  Problemów   

Alkoholowych oraz Programu  Przeciwdziałania  Narkomanii dla miasta Rypin  na 2017 rok.( 1 

radny był nieobecny na sali podczas głosowania ). 

Uchwała Nr  XXVIII/213/16  stanowi zał. nr    5 do protokołu.  

 

Ad 6d 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały  Nr XXVIII/214/16 w sprawie uchylenia  uchwały. 

Chodzi o uchwałę Nr  XXVI/205/16  Rady Miasta Rypin w sprawie  udzielenia pomocy  finansowej 

Stowarzyszeniu  Lokalna Grupa Działania  Gmin Dobrzyoskich  Region Północ na realizację  zadania  

pn. : Pokrycie  wkładu własnego  w XV edycji Programu Stypendiów Pomostowych „ . 

Pani Skarbnik  wyjaśniała, że  zachodzi koniecznośd zmiany  formy finansowania . Będzie to dotacja 

celowa na realizację tego zadania i zmiana klasyfikacji budżetowej.  



Przewodniczący  poddał projekt uchwały  pod głosowanie. 

Rada Miasta Rypin  15 głosami „za „  jednogłośnie  podjęła uchwałę XXVIII/214/16   w sprawie 

uchylenia uchwały .  

Uchwała Nr  XXVIII/214/16 stanowi zał. nr  6 do protokołu.  

 

Ad.6e 

Przewodniczący  Rady Miasta przedstawił  projekt  uchwały Nr  XXVIII/215/16  zmieniającej   uchwałę  

w  sprawie uchwalenia  budżetu miasta Rypin na 2016 rok . 

Skarbnik Miasta informowała, że  w związku z wcześniej   podjętą  uchwałą  nastąpiły zmiany  w 

klasyfikacji budżetowej.   

Rada Miasta Rypin   15 głosami  „za „  jednogłośnie podjęła uchwałę Nr  XXVIII/214/16 zmieniającą   

uchwałę  w  sprawie uchwalenia  budżetu miasta Rypin na 2016 rok  . 

Uchwała Nr XXVIII/215/16 stanowi zał. nr   7   do protokołu.  

 

Ad.6f 

Przewodniczący Rady Miasta  przedstawił  projekt uchwały Nr  XXVIII/216/16    zmieniającej uchwałę 

w sprawie  uchwalenia wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Miasta  Rypin na lata  2016-2024. 

Rada Miasta Rypin 15   głosami „za „  jednogłośnie  podjęła uchwałę Nr  XXVIII/215/16 zmieniającą  

uchwałę w sprawie  uchwalenia wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Miasta  Rypin na lata  

2016-2024. 

Uchwała Nr  XXVIII/216/16 stanowi zał.  nr  8 do protokołu.  

 

Ad.7 

Interpelacji, wniosków i zapytao radnych nie było.  

 

 

 



 

Ad.9 

Przewodniczący  Rady Miasta  p. Jarosław  Sochacki  złożył wszystkim  życzenia noworoczne życząc 

dużo zdrowia i  wszelkiej  pomyślności w  Nowym Roku 2017.  

Zamknął obrady  XXVIII sesji.  

Płyta z nagraniem obrad sesji  stanowi  integralną częśd protokołu.  

 

Protokołowała :                                                             Przewodniczący Rady Miasta Rypin : 

Mariola Małecka                                                                  Jarosław   Sochacki  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


